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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Informuję, ze mimo podjętych działań w spawie usunięcia zalegających odpadów w Lasku
Złotoryjskim  w lokalizacjach  wskazywanych  w interpelacji  z  dnia  14.04.2021  r.  problem nadal
istnieje,  śmieci  przybywa  i  nie  są  usuwane  na  bieżąco.  Dodatkowo  do  dnia  dzisiejszego  nie
podjeto żadnych działań, aby zainstalować fotopułapki co mogło by się znacznie przyczynić do
rozwiązania problemu. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


